

## 《单词百科:Primus是什么意思?Primus怎么发音?Primus的解释和用法》

英语单词Primus是什么意思?Primus怎么读?Primus怎么发音?简答网为您整理了Primus的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### Primus怎么读

Primus的读音:[ pra m s]

### Primus的意思

1、n.[人名] 普赖默斯;普赖默斯便携式燃油炉

### Primus的双语例句

1、Mr Morse, a former senior Citigroup executive in Asia, set up Primus this year with about\$ 1bn backing from undisclosed sources and aims to build it into an Asian financial services conglomerate.

麦睿彬曾是花旗集团 ( Citigroup ) 亚洲区高管，今年他以未披露身份的出资者提供的

10亿美元设立博智金融，目的是将该公司打造为一家亚洲金融服务集团。

2、Primus, however, has not named the "wealthy Asian families" it says are backing it.

但博智并未透露为其提供资金的“亚洲富豪家族”的名称。

3、Primus planned to turn Nan Shan into an international insurer, he added.

博智金融计划将南山人寿转型为一家国际保险公司，他补充说。

4、Both Primus and China strategic have denied having mainland backing, and Taiwan regulators have not come up with evidence of a Beijing link.

博智金融和中策均否认有大陆背景，台湾监管机构也未拿出它们与北京方面有关联的证据。

5、Robert Morse, chief executive of Primus Financial Holdings, and Raymond or of China strategic, the two companies that make up the buying consortium, yesterday insisted that the deal would proceed as planned.

博智首席执行官麦睿彬 (robert morse) 和中策的柯清辉昨日坚称，该交易将按计划推进。

6、Clinical Observation of Mechanical Ventilation for Infants Using Primus Anesthesia Machine during General Anesthesia

Primus麻醉机用于小婴儿全麻中机械通气的临床观察

7、Now I'm gazing upon eleven warriors who are the Covenant of Primus!

不过现在，天尊的这十一个圣斗士就站在我的眼前。

8、Thank Primus! I get some companies to sell. Muhahahah!

感谢普神！我还有同伙可以出卖！挖哈哈！

9、Primus Epic System for Cockpit Design in the 21st Century

Primus Epic系统将用于21世纪公务/支线飞机驾驶舱的设计

10、Mr Wu said concerns included whether China strategic and Primus had the professional skills to run Nan Shan, or would be able to raise further funds to support the company.

吴当杰表示，金管会的担心包括，中策和博智是否具有经营南山的专业技能，以及是否有能力进一步融资以支撑南山。

#### 11、Brief Analysis of Blind Area Display of PRIMUS& 90 Meteorological Radars

PRIMUS&90型气象雷达盲区显示浅析

12、Primus is seeking to build a financial services conglomerate in Asia and faced strong opposition to acquire Nan Shan from powerful domestic groups in Taiwan.

博智金融正寻求在亚洲建立一个金融服务综合集团，其收购南山人寿的努力，在台湾遭到当地实力机构的强烈反对。

#### 13、Troubleshooting for SIEMENS Primus Linear Accelerator

SIEMENS Primus直线加速器故障排除

14、Research on the Photoelectronic Autocollimatic System of Dual Linear-Array CCD; Dose Determination and Calibration of Siemens primus E LINAC

双线阵CCD光电自准直系统的研究Siemens primus E医用直线加速器的剂量校准

15、Primus and China strategic have denied having mainland backing and are confident they will secure approval.

博智和中策均否认有陆资背景，并表示有信心获批。

#### 16、Look, this is the latest workshop view in Primus Suzhou Division!

看，这是焕然一新的苏州工厂车间！

17、Primus said in a statement that its investors included some of the most respected and wealthiest families in Asia, as well as global institutional investors.

博智在一份声明中表示，它的投资者包括亚洲一些最受尊敬且最富有的家族，以及一些全球机构投资者。

18、The acquisition of Nan Shan, the country's third largest life insurer, by a consortium comprising Primus and Hong Kong interests, is subject to local regulatory approval.

此次被出售的南山人寿是台湾第三大寿险公司，博智金融和香港买家组成财团作为收购方。交易将需获得当地监管机构批准。

以上是简答网为您整理的Primus怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于Primus  
的用法、Primus的释义、Primus  
的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/Primus>

